

EAJ eta PSEko Udal Gobernuak proposatutako adierazpen instituzionalean oinarrituta, hauxe da gure proposamena:

ADIERAZPEN INSTITUZIONALA

Sopelako Udalbatzak, duela gutxi gure herrian gertatutako eraso matxista dela eta, eta emakumeen aurka erabiltzen diren indarkeria-adierazpen guztiak salatzeko, honako hau

ADIERAZTEN DU

1. Sopelako Udalak babes eta elkartasuna adierazten dio eraso honen biktimari, osotasun fisiko eta moralaren aurkako atentatua baita, eta, ondorioz, giza eskubideen urraketa larri eta onartezina delako. Era berean, elkartasuna adierazten die senideei eta gertuko inguruneari.
2. Emakumeek jasaten dituzten eraso guztiak behin eta berriz salatzen eta berresten ditu. Herritarrei gogorarazi nahi diegu horrelako erasoak gure gizartearen oraindik nagusi diren indarkeria matxistaren eta genero-desberdintasunaren adierazpenik mespezagarriena baino ez direla, eta Udalak horren aurka egiten duela, irmo.
3. Beharrezkoa da herritarrekin eta gizarte-eragileekin lanean jarraitzea balioetan oinarritutako hezkuntzan eta gizonen eta emakumeen arteko berdintasunean. Egunero jardun behar da horrelako jarrerak eragiten dituzten faktoreetan.
4. Horregatik guztiagatik, berdintasunaren aldeko eta emakumeen aurkako indarkeria guztien aurkako udal-politika aktibo, integral eta koordinatuak garatzeko eta praktikan jartzeko konpromisoa berresten du.
5. Eta herritar guztiei eskatzen die inolako eraso matxista, sexista eta/edo sexualen konplize ez izateko, eta, beraz, tolerantziak eta zigorgabetasuneko zero jarrera izateko. Guztiok jarrera aktiboa hartu behar dugu emakumeen aurkako indarkeriaren edozein adierazpenen aurrean, hora salatuz, ez onartuz, isilik ez geratuz eta indarkeria jasan dutenei gure babesera emanet; azken batean, eraso matxisten aurrean erantzukizun individuala eta kolektiboa hartuz.

DECLARACIÓN INSTITUCIONAL

El Pleno municipal de Sopela con motivo de la agresión machista ocurrida en fechas recientes en nuestro municipio y como denuncia de todas las expresiones de violencia que se ejerce contra las mujeres,

DECLARA

- 1. El Ayuntamiento de Sopela muestra su apoyo y solidaridad con la víctima de esta agresión, que supone un atentado a la integridad física y moral y, en consecuencia, una grave e intolerable vulneración de los derechos humanos. Así mismo, muestra su solidaridad con sus familiares y entorno cercano.*
- 2. DENUNCIA Y RECHAZA ROTUNDAMENTE todas las agresiones que sufren las mujeres, y recuerda a la ciudadanía que este tipo de agresiones no son sino la expresión más despreciable de la violencia machista y de desigualdad de género que aún imperan en nuestra sociedad y contra la que este Consistorio se opone de manera contundente.*
- 3. Es necesario seguir trabajando con la ciudadanía y los agentes sociales en la educación en valores y en la igualdad entre hombres y mujeres. Hay que actuar día a día en los factores que inducen este tipo de actitudes.*
- 4. Por todo ello, reitera su compromiso para desarrollar y poner en práctica políticas municipales activas, integrales y coordinadas a favor de la igualdad y en contra de todas las violencias ejercidas contra las mujeres.*
- 5. E insta a toda la ciudadanía a no ser cómplice de ningún tipo de agresión machista, sexista y/o sexual y, por tanto, a mantener una actitud de tolerancia e impunidad cero. Todas y todos debemos posicionarnos activamente ante cualquier expresión de violencia contra las mujeres, denunciándola, no consintiéndola, no permaneciendo en silencio y mostrando nuestro apoyo a quienes la hayan sufrido; en definitiva, adoptando una responsabilidad individual y colectiva frente a las agresiones machistas.*